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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka oraz do pe³ni¹cego obo-
wi¹zki generalnego dyrektora dróg krajowych i autostrad Lecha Witeckiego

W ubieg³ym tygodniu mia³o miejsce uroczyste otwarcie i oddanie do u¿ytkowania obwodnicy Go-
stynina. Budowa trasy o d³ugoœci ponad 8 km trwa³a dwa lata. Koszt inwestycji wyniós³ oko³o
120 milionów z³. Obwodnica wyprowadzi tranzyt z centrum Gostynina oraz u³atwi komunikacjê
miêdzy P³ockiem, Kutnem i Ciechanowem, a tak¿e innymi miejscowoœciami. To kolejna inwestycja
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, która usprawni komunikacjê w tej czêœci Mazow-
sza. Warto zauwa¿yæ, ¿e w ubieg³ym roku oddano do u¿ytku obwodnicê Raci¹¿a oraz P³oñska.

Obwodnica Gostynina jest bardzo wa¿na z punktu widzenia mieszkañców wielu miejscowoœci,
szczególnie ¿e jest ona zrealizowana w ci¹gu drogi krajowej ³¹cz¹cej miêdzy innymi P³ock z Ciechano-
wem. Obwodnica zapewni poprawê bezpieczeñstwa podró¿nych, ale tak¿e wp³ynie pozytywnie na œrodo-
wisko naturalne i otoczenie. Jest ona równie¿ istotna z uwagi na zwiêkszenie ruchu turystycznego w tej
atrakcyjnej pod tym wzglêdem czêœci Mazowsza. W ramach przedsiêwziêcia wybudowano miêdzy inny-
mi piêæ skrzy¿owañ, które umo¿liwiaj¹ po³¹czenie z istniej¹cym uk³adem dróg wojewódzkich i powiato-
wych. Ponadto powsta³y dwa mosty i trzy wiadukty. Wybudowano 186 m ekranów akustycznych,
wprowadzono system odwodnienia obwodnicy i oœwietlenie na wszystkich skrzy¿owaniach oraz doko-
nano rozbiórki jednego z mostów.

Mia³em okazjê uczestniczyæ w otwarciu tej inwestycji. W imieniu mieszkañców Gostynina oraz mie-
szkañców pó³nocnego Mazowsza chcia³bym z³o¿yæ podziêkowania przedstawicielom Generalnej Dyrek-
cji Dróg Krajowych i Autostrad, w szczególnoœci oddzia³owi mazowieckiemu, a tak¿e panu ministrowi
i Ministerstwu Infrastruktury, za realizacjê tego zadania.
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